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Zápisnica z konferencie  ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín konanej  dňa 29.03.2017.  Program: 1. Prezentácia delegátov, obed. 2. Zahájenie, voľba  návrhovej a mandátovej komisie. 3. Správa o činnosti ZO OZ KOVO PRIMA  a plnení uznesení z VZO za I.Q 2017 4. Správa o hospodárení ZO OZ KOVO PRIMA za rok 2016 a návrh rozpočtu                                                     ZO OZ KOVO PRIMA na rok 2017 5. Návrh plánovaných aktivít VZO OZ KOVO PRIMA na rok 2017 6. Návrh vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na volebné obdobie 2017 až 2021 7. Správa revíznej komisie o kontrole hospodárenia ZO OZ KOVO PRIMA za rok 2016 8. Diskusia 9. Návrh uznesenia 10. Správa mandátovej komisie 11. Schválenie uznesenia  12. Záver  
Bod č. 1 Vykonaná prezentácia pozvaných delegátov z jednotlivých spoločností zastúpených v ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. Z 34 pozvaných  sa konferencie zúčastnilo 33 delegátov, čo predstavuje 97.05%. Z toho vyplýva , že konferencia je uznášania schopná. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá  tvorí  osobitnú prílohu zápisnice z konferencie                            ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. 
Bod č. 2 Konferenciu ZO OZ KOVO PRIMA otvoril jej predseda p. Štefan Franek, ktorý privítal všetkých prítomných delegátov z jednotlivých spoločností zastúpených v ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. Konferenciu ZO OZ KOVO  PRIMA  viedol p. Mikuláš Cambel, člen VZO,  ktorý prítomných oboznámil s programom konferencie.  Program  konferencie bol hlasovaním účastníkov konferencie schválený                      ( program konferencie schválený počtom hlasov 33 ).  Ďalej prítomných delegátov oboznámil  s navrhovaným zložením  návrhovej a mandátovej komisie, ktoré budú plniť svoje poslanie na konferencii  ZO OZ KOVO PRIMA. 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí:  ako predseda návrhovej komisie  bol navrhnutý p. Alfonz  Suľa (  schválený počtom hlasov 33 ),                         ako členovia návrhovej komisie  boli navrhnutí  p.  Jana Diežková  a p. Margita Kubačková                                           (  schválení počtom hlasov 33 ).     



Do mandátovej  komisie boli navrhnutí:  ako predseda mandátovej komisie  bol navrhnutý p. Jozef  Pačesa (  schválený počtom hlasov 33 ), ako členovia mandátovej komisie  boli navrhnutí  p. Eva  Oravcová  a  p. Peter  Šturek (  schválení počtom hlasov 33 ).    
Bod č. 3 Správu  o činnosti ZO OZ KOVO PRIMA  a plnení uznesení z VZO za I.Q 2017 predniesol prítomným delegátom p. Štefan Franek, predseda ZO OZ KOVO PRIMA.           
Bod č. 4 Správu o hospodárení ZO OZ KOVO PRIMA  za rok 2016 prítomným delegátom predniesla hospodárka ZO p. Helena  Karetková.  Konštatovala, že všetky príjmy a výdavky  za rok 2016 boli podrobne rozpísané podľa jednotlivých druhov.  Ďalej informovala prítomných  o tom,  že ZO sa podarilo za rok 2016 hospodáriť so ziskom.  Ako vyplynulo z jej správy,  je potešiteľné, že finančné prostriedky na účte                        ZO sa šetria. Návrh  rozpočtu   ZO OZ KOVO PRIMA  na rok 2017 prítomným  delegátom predniesla hospodárka ZO                                      p. Helena  Karetková.  Prítomných oboznámila  s  očakávanými príjmami  od  jednotlivých spoločností, ktoré zastrešuje ZO OV KOVO a zároveň informovala  aj o plánovaných výdavkoch podľa jednotlivých schválených kategórií na rok 2017. Správa o hospodárení ZO OZ KOVO PRIMA za rok 2016 a návrh rozpočtu   ZO OZ KOVO PRIMA  na rok 2017 tvoria osobitnú prílohu zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. 
Bod č. 5 S návrhom  plánovaných aktivít VZO OZ KOVO PRIMA na rok 2017 prítomných  oboznámil                                        p. Štefan Franek, predseda ZO OZ KOVO PRIMA.  Návrh obsahuje turistickú činnosť, športovú činnosť, organizáciu kultúrno - spoločenských podujatí a zájazdov.        Návrh  plánovaných aktivít VZO OZ KOVO PRIMA na rok 2017  tvorí  osobitnú prílohu zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. 
Bod č. 6 S návrhom  vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na volebné obdobie 2017 až 2021 prítomných  oboznámil                   p. Štefan Franek, predseda ZO OZ KOVO PRIMA. Návrh vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na volebné obdobie 2017 až 2021 tvorí  osobitnú prílohu zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín. 
 

Bod č. 7 Správu revíznej komisie o kontrole hospodárenia ZO OZ KOVO PRIMA  za rok 2016 predniesla prítomným delegátom predsedníčka revíznej komisie  p.  Dana Uhričíková. Informovala o výsledkoch kontroly,  kde skonštatovala, že boli skontrolované všetky doklady za uvedené obdobie, a kontrolou neboli zistené žiadne chyby vo vedení jednoduchého účtovníctva.  Finančné prostriedky boli použité v zmysle  vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na rok 2016. Správa revíznej komisie o kontrole hospodárenia tvorí osobitnú prílohu zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín.  
Bod č. 8 Do diskusie sa prihlásili:   p. Mikuláš  Cambel  -  informoval prítomných o stave vytvorenia  internetovej stránky ZO OZ KOVO PRIMA. Uvedená stránka je už pre členov ZO prístupná ( adresa  zoozkovoprimadk.sk ). Konečný termín spustenia stránky v plnom rozsahu je naplánovaný  na koniec   mája 2017. 



p. Helena  Karetková navrhla, aby o poskytnutí sociálnej výpomoci  do  200 €  mohol  rozhodnúť sám predseda  ZO  a o jej pridelení by len VZO  informoval.  p. Alfonz Suľa – navrhol, aby peňažný príspevok z prostriedkov  ZO  pre jeho člena  pri prvom odchode na starobný dôchodok,  invalidný dôchodok alebo predčasný starobný dôchodok  bol odstupňovaný podľa dĺžky  jeho členstva v odboroch.  p. Štefan Franek -    odpovedal na diskusné príspevky, -    navrhol prekonzultovať s p. Igorom Ižom možnosť zorganizovania a uskutočnenia splavu Oravy pre členov ZO, -    vyzval  určených zástupcov zamestnancov  pre BOZP, aby svojou zvýšenou aktivitou si plnili ich dôležitú úlohu v jednotlivých spoločnostiach pri vytváraní zdravého a bezpečného pracovného prostredia, -    informoval prítomných o priebehu zasadnutia Regionálnej rady predsedov Žilinského kraja,    konaného dňa 13.03.2017 v Žiline, -    oboznámil prítomných  z výsledkami volieb  na funkciu predsedu  mandátového  obvodu č. 20.                     Novým predsedom  MO č. 20 bol zvolený  p. Michal Uhorskai z OFZ Široká.  -    informoval prítomných o pripravovanom proteste dňa 28.04.2017 v Bratislave, za rovnaké podmienky  zamestnávania cudzincov, resp. osôb z tretích krajín, za schválenie legislatívy na úpravu ich zamestnávania, -    vyzval delegátov, aby  aj oni  svojim dielom  prispeli k lepšiemu fungovaniu odborovej organizácie,   poďakoval všetkým členom VZO, ktorí sa významnou mierou podieľali na zvyšovaní členskej základne ZO OZ KOVO PRIMA.  
 

Bod č. 9  Predseda návrhovej komisie p. Alfonz  Suľa - predložil  návrh uznesenia z konferencie, ktoré je osobitnou prílohou zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín.  p. Alfonz Suľa - predniesol pripomienku k  Návrhu vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na volebné obdobie 2017 až 2021 ( bod A2 a A4 ), kde  navrhol dohodnúť presnejšie podmienky vyplácania odchodného podľa odpracovaných rokov a tiež zmeny vo vyplácaní  peňažných prostriedkov pri úmrtí člena ZO.  Konferencia o tomto návrhu osobitne hlasovala.  Uvedený návrh nebol hlasovaním prítomných delegátov schválený. Návrh vnútorných zásad VZO OZ KOVO  PRIMA  pre postup a usmerňovanie finančných prostriedkov VZO OZ KOVO PRIMA na volebné obdobie 2017 až 2021 tak ostal v pôvodnom znení.  Delegáti sa dohodli, že VZO  do konca roku 2017 vypracuje  smernicu, ktorá bude presne vymedzovať,  kto, v akej výške  a za akých podmienok obdrží finančné príspevky od odborovej organizácie. Uvedená smernica bude schválená delegátmi konferencie v roku 2018.  
Bod č. 10 
 Správu mandátovej komisie predložil jej predseda p. Jozef Pačesa,  kde komisia konštatuje, že na konferenciu ZO OZ KOVO bolo celkove pozvaných 34 delegátov, konferencie podľa prezenčnej listiny            sa zúčastnilo 33  delegátov, čo predstavuje  97,05 %.   V zmysle stanov OZ KOVO to znamená, že konferencia bola uznášania schopná. Správa mandátovej komisie je prílohou tejto zápisnice z konferencie ZO OZ KOVO PRIMA Dolný Kubín.  
Bod č. 11 
 p. Mikuláš  Cambel dal hlasovať o uznesení z konferencie, ktoré predložil p. Alfonz Suľa.                        Uznesenie bolo schválené hlasovaním prítomných  delegátov (  schválené počtom hlasov 33 ).      



Bod č.12 
 Na záver p. Mikuláš Cambel poďakoval všetkým prítomným na konferencii za aktívnu účasť a  za prednesené príspevky.  Zaželal  prítomným veľa pracovných i osobných úspechov, ako aj  úspechov v odborárskej činnosti.    Zápisnicu z konferencie  ZO OZ KOVO PRIMA zapísala:                                                                                                                                                                                                                                  .....................................................................................................................................................                                                                                                                   Margita  Kubačková                                                                                                                 člen návrhovej komisie    Za VZO schválil:       ....................................................................................................................................................                  Štefan Franek predseda ZO OZ KOVO PRIMA                  Dolný Kubín     V Dolnom Kubíne, dňa 29.03.2017 


